
Jegyzőkönyv 
 

Készült Körtvélyes Településrészi Önkormányzat 2017. november 20. napján megtartott 

ülésén.  

 

Jelen vannak: mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Gerencsér Ágnes, mint a Körtvélyes Településrészi Önkormányzat vezetője köszöntötte a 

megjelent tagokat a Körtvélyesi Települési Önkormányzat ülésén. Megállapította, hogy az 

ülés határozatképes. 

 

Ezután ismertette a napirendi pontot. 

 

 

Napirendi pontot:  
 

1. napirendi pont:   Körtvélyesi Karácsonyi Ünnepség megbeszélése 

 

 

 

Gerencsér Ágnes a Körtvélyes Településrészi Önkormányzat vezetője egyeztetett a 

részönkormányzati tagokkal a Körtvélyesi Karácsonyi Ünnepség időpontját illetően, miszerint 

2017. december 09. napján 17 órakor kerülne megrendezésre a Körtvélyesi körforgalom 

környékén. 

 

Továbbá elmondta, hogy előzetesen már beszélt a zenével kapcsolatban Gelb Miklóssal, Sík 

Jani bácsival a sütemények miatt, továbbá megrendelte a Karácsonyi tortát is a körtvélyesi 

lakosok részére. 

 

Gerencsér Ágnes tájékoztatta a megjelenteket arról is, hogy idén sem fog elmaradni a teafőzés 

és a gyermekek idén is felülhetnek majd a lovas kocsira is. 

 

Egyeztettek a továbbiakban arról is, hogy a csomagokat együtt fogják összeállítani. Minden 

csomagban lesz narancs, mikulás csoki, szelet csoki, szaloncukor. A maradék csomagokat, 

ahogy azt minden évben szokták a Családok Átmeneti Otthonának ajánlják fel idén is. 

 

A Körtvélyesi Részönkormányzat elnöke tájékoztatásul elmondta, hogy a díszeket a gyerekek, 

idősek és a közmunkások készítik. 

 

Továbbá tájékoztatásul elmondta, hogy Körtvélyes városrésznek van karácsonyfaégője, amit a 

tűzoltóság segítségével fognak felhelyezni a fára. 

 

3/2017. (XI.20.) határozat 

Gerencsér Ágnes azt javasolta, hogy ezzel kapcsolatban a határozati javaslat úgy szóljon, 

hogy a Körtvélyesi Településrészi Önkormányzata a Körtvélyesi Karácsonyi Ünnepségre 

vonatkozó javaslatot megtárgyalta, és a Karácsonyi ünnepség megrendezésével 

kapcsolatban úgy döntött, hogy az esemény megrendezésére 250.000 forintot, azaz 

kettőszáz-ötvenezer forintot különítene el. 
 

A jelenlévők a javaslatot egyhangúlag elfogadták. 

 



 

 

 

Gerencsér Ágnes megkérdezte van-e egyéb téma, hozzászólás, vélemény. Tekintettel arra, 

hogy ilyen jellegű felvetés nem hangzott el, megköszönte a jelenlévők véleményét, javaslatát 

és az ülést bezárta.  

 

 

 

 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Gerencsér Ágnes Farkas Judit 

 Elnök jegyzőkönyvvezető 


